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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen Groenlinks PvdA ’De nacht is een goede raadsman, maar overdag moet 
die raad daad worden’ 
Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

[Uw kenmerk] 
 

[Ons kenmerk] 
 

[Bijlagen] 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

26 maart 2025 Vakgroep Kunst en Cultuur 15 april 2025 

Geachte leden van de raad, 
 
De leden van de raad de heer Bromlewe en de heer Nabih hebben ons op 26 maart 2025 de volgende 
raadsvragen gesteld over het Nachtifest. In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 
Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 
 
1 Kan het college toelichten waarom het Nachtifest nog niet eerder met de gemeenteraad is 

gedeeld, zodat we gezamenlijk kunnen kijken hoe dit waardevolle document optimaal benut 
kan worden in onze besluitvorming over de nachtcultuur? 
 

 Antwoord  
Het Nachtifest is gemaakt door het nachtgenootschap als verslag van een debat dat zij hebben 
georganiseerd. De eigenaarschap van dit document ligt bij het nachtgenootschap. Het 
Nachtifest is het startpunt voor het genootschap om concrete plannen te ontwikkelen omtrent 
nachtcultuur. Ze zijn nog in de beginfase, waardoor het nog niet eerder gedeeld is. We zijn op 
dit moment in gesprek met het genootschap om ze te ondersteunen in een concrete 
vervolgstap. Graag verwijzen wij over dit onderwerp ook naar de raadsinformatiebrief van 11 
maart 2025: Toezegging gesprek Cultuur Kartel en Nachtgenootschap. 
  

2 Hoe ziet het college de potentie van het Nachtifest als inspiratiebron voor het toekomstige 
beleid rondom de nachtcultuur? 
 

 Antwoord 
Het Nachtifest is zeker een inspiratiebron en belangrijke input voor het toekomstige beleid 
rondom de nachtcultuur omdat de input uit het veld zelf komt. 
Het nachtgenootschap werkt concrete plannen uit omtrent nachtcultuur op basis van het 
Nachtifest. Over deze plannen zijn we met ze in gesprek. Omdat we het belangrijk vinden dat 

https://alkmaar.raadsinformatie.nl/document/15254078/1?connection_type=17&connection_id=11636553
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de input over de nachtplannen bij het veld vandaan komt, ondersteunen we het 
nachtgenootschap om een rechtspersoon te worden. Zo worden ze een serieuze 
gesprekspartner om verdere plannen mee uit te werken.  

 
3 Welke concrete elementen uit het Nachtifest ziet het college als kansrijk om snel te integreren 

in de verdere beleidsontwikkeling? 
 

 Antwoord 
We onderzoeken welke elementen haalbaar zijn voor invoering op de korte termijn. Dit doen 
we in overleg met het genootschap en andere stakeholders. Daarnaast hebben we 
nachtcultuur als een van de speerpunten in het Uitvoeringsplan Cultuurvisie Alkmaar 2025-
2028 opgenomen.  

 
4 Hoe prioriteert het college momenteel de ontwikkeling van de nachtcultuur in Alkmaar, gezien 

het belang voor een levendige en diverse stad? 
 

 Antwoord 
Nachtcultuur is een belangrijk onderdeel van een levendige en diverse stad. Daarom wordt 
nachtcultuur opgenomen in het nog vast te stellen uitvoeringsplan Cultuurvisie Alkmaar. 
 

5 Zou het college kunnen aangeven welke stappen er gezet kunnen worden om al op korte 
termijn een eerste beleidsreactie op het Nachtifest te kunnen delen met de raad? 
 

 Antwoord 
Nachtcultuur is een van de ambities in de Cultuurvisie Alkmaar 2040 en wordt opgenomen in 
het nog vast te stellen uitvoeringsplan Cultuurvisie Alkmaar.  

 
6 Welke proactieve rol ziet het college voor zichzelf weggelegd om samen met initiatiefnemers 

zoals het nachtgenootschap de nachtcultuur in Alkmaar verder te ontwikkelen en te 
versterken? 
 

 Antwoord 
De rol van de gemeente is om nachtcultuur aan te jagen en te faciliteren. Wij ondersteunen 
het nachtgenootschap en blijven met alle stakeholders in gesprek om nachtcultuurbeleid vorm 
te geven. 
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7 Naast de ondersteuning van het nachtgenootschap, welke andere concrete acties heeft het 
college reeds ondernomen om de nachtcultuur in Alkmaar te stimuleren en welke aanvullende 
plannen zijn er in ontwikkeling? 
 

 Antwoord 
We voeren gesprekken met verschillende (broedplaats)locaties om mogelijkheden voor het 
programmeren van nachtcultuur te onderzoeken. Verder doen we intern onderzoek naar het 
wegnemen van drempels in regelgeving (bijvoorbeeld vergunningen) en kijken we naar 
werkwijzen en succesfactoren in andere gemeenten die Alkmaar kan implementeren.   

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus MPM, gemeentesecretaris 

 


